

## 「中大聯合人」午宴 Luncheon for UC Alumni Working at CUHK

本院將於 2016 年 3 月 7 日（星期一）假書院張祝珊師生康樂大樓三樓文怡閣舉辦「中大聯合人」午宴，邀請所有在中大工作的聯合書院校友回到聯合校園參加是次聚會。如有查詢，請致電 3943 8654 與本院陸敏兒女士或 3943 1948 與余慧儀女士聯絡。

The College will organise a luncheon for United College alumni working at CUHK on 7 March 2016 (Monday) at the Staff Common Room, 3/F, Cheung Chuk Shan Amenities Building, United College. All alumni working in CUHK are welcome to join this luncheon. For enquiries, please call Ms Amy Luk at 3943 8654 or Ms Maggie Yu at 3943 1948.

## 校友會同仁恭賀新禧 Lunar New Year Blessing from UC Alumni Association

新年伊始，聯合書院校友會同仁向各位恭賀新禧，祝願身體健康，猴年進步！

The Council Members, Executive Committee Members and Consultants of the United College Alumni Association wishes all of you a healthy and fruitful Year of the Monkey!



## 本院校友中大高爾夫球日報捷 College Alumni Won in CUHK Golf Day

本院校友於 2015 年 12 月 14 日參加第十一屆中大高爾夫球日，在個人比賽中有出色表現。書院謹祝賀各位得獎球員！

The 11<sup>th</sup> CUHK Golf Day was held on 14 December 2015 at the Hong Kong Golf Club. College alumni have excellent performance in individual competitions. The College would like to take this opportunity to congratulate the winners!



▲ 女子組個人總桿獎：梁果華女士（77/數學）  
Individual - Best Gross (Ladies):  
Ms Leong Kuo-wa (77/MAT)



▲ 男子組個人總桿獎：鄧金榮先生（左；86/企管）  
Individual - Best Gross (Men):  
Mr Jeremy K W Tang (left; 86/GBM)



▲ 最近洞獎：張展翔先生（左；89/醫科）  
Hole Prizes: Mr Cheung Chin-cheung (left; 89/MED)